
    
 

 

REGISTER: Sammanträde nr 1/2020-01-23 
 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Godkännande av dagordning 

§ 3 Justering av föregående protokoll (2019-11-14) 

§ 4 Inför Stångaspelen 2020 

    a) Avtal – FGI/SIF/FS 

    b) Sponsring 2020 

    c) Bilaga GA/GT (offert) 

    d) Marknadsföring 

    e) Entréer & anmälningsavgifter 

    f) Priser 

    g) Inbjudan 

    h) Arena 

    i) Pärk 

    j) Varpa 

    k) Stangmalmen 

    l)  Mat & Festarrangemang 

    m) Ljud 

    n)  Försäkringar 

    o)  Tillståndsansökan 

    p)  Organisation/ansvarsområden 

§ 5 Ungdoms- Parasportsatsning (arena, pärk, varpa) 2020  

§ 6 FGIs årsmöte 2020 

§ 7 Valberedningen 

§ 8 Övriga frågor 

   a) Förslag till förändringar (medsänt dokument) 

   b) Flytt av Pärklägret (nytt datum) 

   c) IT 

   d) Anställning 

   e) Röda Korset 

 

§ 9 Kommande möten 

§ 10 Avslutning 
 

___ 

 



Föreningen Gutnisk Idrott   

Styrelsesammanträde 

 

 

 2 

 

 

 

 

 

                                        PROTOKOLL nr 1/2020 

 

 

 

 

                                SAMMANTRÄDESDATUM  

                                                              2020-01-23 

 

 

 

                                             STYRELSEN –  

  

Tid:  19.00-21.00 PARAGRAFER: 1-10 

Lokal:  Idrottens Hus, Visby 

 

 

Deltagare:  Mikael Nilsson ordförande 

  Olof Thomsson  

  Magnus Thomsson  

  Carina Thorén 

  Kerstin Österberg 

  Per-Ola Nilsson 

  Patrik Gardelin 

  Alf Nilsson 

  Anders Pettersson 

Frånvarande:  Anna Hemmungs 

  Jörgen Pettersson 

  Håkan Nyberg 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

 

JUSTERARE:    

 

                         

           Olof Thomsson 

 

 

ORDFÖRANDE:  

 

 

            Mikael Nilsson 



Föreningen Gutnisk Idrott   

Styrelsesammanträde 

 

 

 3 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Mikael Nilsson hälsar FGI-styrelsen och övriga välkomna till årets första möte 

och förklarar detta öppnat. Per-Ola Nilsson för dagens protokoll. Mötet började med en 

presentation av alla. 

_ 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Föredragningslistan fastställdes. 

_ 

 

§ 3 Justering  

Föregående protokoll justeras av Kerstin Österberg. Protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. Dagens protokoll justeras av Olof Thomsson. 

_ 

 

§ 4 Inför Stångaspelen 2020 

 

a)  Avtal – FGI/SIF/FS 

Avtalen mellan FGI, Stangmalmen och SIF ska kollas igenom, Olof gör detta. 

 

b)  Sponsring 2020 

Ligger för närvarande på 75 932:- och det är huvudsponsorer samt samarbetspartners 

som än så länge är med på detta. Stort arbete ska läggas på att få in nya sponsorer för 

att få in pengar till de ökade utgifterna (dyrare bilaga). 

 

c)  Bilaga GA/GT 

En andra kontakt är gjord och vi har fått ett något dyrare avtal än förra året, då bilagan 

kommer att kosta 134 875:- ink moms. Det som nu ingår däremot är, förutom en 

“köpt” artikel i Gotland Just Nu, är tidningsställ med 300 extra upptryckta tidningar 

som kommer stå på Visby Airport 6/7 till 11/7. Detta för att öka marknadsföringen till 

fler ytor att synas på. 

Det söks även namnförslag på krönikör till årets bilaga, samt att Anders Mattsson är 

villig att fortsatt skriva artiklar. 

 

d) Marknadsföring 

Som förra året ska affischer och andra kanalers material vara klara i tid. Mer material 

till ex. Facebook och Bilagan önskas och detta kan skickas till kansliet. 

En tröja ska tryckas att ha till Almedalsveckan som reklam för Stångaspelen, Per-Ola 

tar tag i detta. Motiv till tröjan skulle kunna vara alla lagnamn (c:a 100) som en bild, 

förslag på detta visades upp under mötet. 

 

e) Entréer & anmälningsavgifter 

Entréer ligger kvar på samma nivå som förra året. 80:- per dag och 140:- för hela 

helgen i entré. Däremot är anmälningsavgifterna ålagda en höjning. Nya priser för 

2020: Bakpärk seniorer/Mix/Gubbar är nu 1050:- per lag. Bakpärk 

ungdomar/Paraklass kostar 595:- per lag. Frampärk seniorer är 945:- per lag. I Varpan 

ligger priserna kvar på förra årets nivå med 150:-/senior och 75:-/junior. 
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f) Priser 

Kerstin ska höra av sig till Gullvi Larsson angående glaspriserna till varpan. Anders 

beställer sedan varpans priser hos Gullvi. 

 

g)  Inbjudan 

Årets anmälningsblanketter ligger redan på hemsidan för nerladdning och ifyllnad. 

Till detta år har beslutats (§ 49 Möte 6 2019) att det inte ska skickas ut inbjudan per 

brev, utan att detta ska ske digitalt. Detta sker på prov, och de föreningar som inte 

uppmärksammar detta kommer att kontaktas. 

Observera att man kan skriva ut blanketterna och skicka in per brev om så är fallet. 

 

h) Arena 

Patrik Gardelin har önskemål om att ändra i schemat, Per-Ola och Patrik samarbetar 

angående detta så att ändringarna blir av. 

 

i) Pärk 

Carina Thorén och Magnus Thomsson rapporterar att allt är under kontroll. 

 

j) Varpa 

Anders Pettersson ska kontakta personer att sitta i varpaboden. Ett varpamöte ska 

planeras in för att starta upp kommittén. 

 

k) Stangmalmen 

   Toalettfrågan är på gång att lösas, då två toaletter ska byggas. 

Frågan om fiber till varpaboden diskuterades, Magnus ska förbereda de som ev. ska   

gräva ner röret. 

Ett läktarbygge blir inte av i år, detta är nu planlagt att ske nästkommande år. 

 

l)  Mat & Festarrangemang 

Inget att rapportera för tillfället, då ingen representant var på plats. 

 

m)  Ljud 

Samma som förra året med Roger Wickman. 

 

n) Försäkringar 

Samma som förra året, Mikael tar kontakt med försäkringsbolaget. 

 

o)  Tillståndsansökan 

Mikael gör samma som förra året, kommer att ansökas längre fram. 

 

p) Organisation/ansvarsområden 

     Mikael Carlsson Kerstell ska skriva in uppdaterande resultat på nätet under spelen. 

 

_ 

 

§   5 Ungdoms- Parasportsatsning (arena, pärk, varpa) 2020 

Parasporten kommer köras på torsdagen i spelveckan, där förutsättningarna för oss som 

arrangörer kommer att diskuteras längre fram. Mikael tar kontakt med berörda föreningar för 

inbjudan. 

Frågan ställdes om att gå med i Parasportförbundet, ingen motsatte sig detta så Mikael tar 

även med denna frågan till berörda parter. 
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Fortsättning på Solbergaskolan med ”skolveckan”.  

_ 

 

§ 6 FGIs årsmöte 2020 
Förläggs till Klintehamn torsdagen den 12 mars klockan 19:00. Klintehamns IK står som 

mötesvärd. Tema för mötet är Parasport. 

_ 
 

 

§ 7 Valberedningen 

Valberedningen har arbetat med olika namnförslag. Förslag om att tillsätta ytterligare en 

suppleant i form av Patrik Gardelin. Carina kommer framöver att maila alla föreslagna 

namnen till kansliet. 

Förslag på ny person i valberedningen ska till, frågan kvarstår. 

 _ 

 

§ 8 Övriga frågor 

a) Förslag till förändringar 

Prisutdelningen går tillbaka till färre grupper som får medalj inne på festen. 

Ändring av domarprotokoll; årtal skrives in av domare. 

Ny skylt ska göras vid entréerna för larmnummer, lokalitetsnummer samt var 

rökning är tillåten. Kartan ska i samband med detta uppdateras. 

    

   b) Flytt av Pärklägret (nytt datum) 

    Nytt datum för pärklägret 2020 är 15 – 17 maj. 

 

   c) IT 

    På kansliet är det numer nytt operativsystem och ny e-postadress. 

    Olof har försökt få tag i gutniskidrott som hemsidesalternativ, jobbar vidare med  

    detta. 

    

   d) Anställning 

    Ännu inget svar från Arbetsförmedlingen angående det stöd FGI har för  

    anställningen av Per-Ola, Thomas Fogelberg(personalansvarig) kommer att  

    kontakta kansliet så fort svar inkommer. 

    

   e) Röda Korset 

    Carina har försökt få tag i ansvarig på Röda Korset för att ta någon av dagarna  

    under spelen angående första hjälpen. Hon ska fortsätta med detta arbete. 

 

_ 
 

§ 9 Kommande möten 

12/3 inför årsmöte kl. 18:00. Motioner sammanställs här. 

_ 
 

§  10 Avslutning 

Mikael avslutar mötet och tackar för visat engagemang. 

___ 


